
PROCES-VERBAL

Incheiat astazi 28.09.2023 , in sedinta ordinara a Consiliului Local al comunei Topliceni,

judetul Buzau, care are loc in localul Primariei Topliceni, Ia care participa un numar de 13

consilieri din totalul de 13 alesi.
Convocarea consilierilor Ia sedinta s-a facut prin adresa nr. 5341 / 22.09.2023
La sëdinta, mai participa de drept dl. Panturu Viorel- Primarul comunei Topliceni , dna.

Noaptes Elena — secretar genera_l al comunei Topliceni si dna. Sadosche Cristina-Gina- Inspector
in cadrul compartimentului contabilitate

Presedinte de sedinta este dra. Alexandru Bianca-Adriana , aleasa in sedinta 22.06.2023 .

Dna- Noaptes Elena supune spre aprobare procesul-verbal inche--at in sedinta Consiliului
Local din data de 14.09.2023 .

Supus votului, procesul-verbal este adoptat in unanimitate de voturi .

DI. Primar propune suplimentarea ordinii de zi cu proiectul de ho--arare privind
rectificarea bugetului local pe anul 2023.

Supusa votului propunerea este aprobata in unanimita--e de v Dturi.

In continuare, D-I Primar propune urmatorul proiect al ordinii de zi asa cum a fost
suplimentat

a) Proiect de hotarare privind constatarea incetarii calitatii de membru asociat al

Asociatiei de Dezvoltare Intercomunitara a Transportului Public din Ramnicu
Sarat- ATRAS a comunei Racovita, judetul Bra--la

Initiator — Primarul comunei Topliceni — Panturu Viorel;

b) Proiect de hotarare privind desemnarea a doi reprezentati ai Consiliului Local
Topliceni in Consiliul de Administratie al Scolii cu Personalitate Juridica Topliceni

Initiator — Primarul comunei Topliceni Panturu Viorel;

c) Proiect de hotarare privind aprobarea proiectului tehn•-c, a indicatorilor tehnico
— economici si documentatiei aferenta pentru obiectivul de investitii

Modernizare drumuri locale in comuna Topliceni, Judetul Buzau "

Initiator — Primarul comunei Topliceni — Panturu Viorel

d) Proiect de hotarare privind alegerea presedintelui de pentru perioada
01.10.2023 - 31.12.2023

Initiator — Primarul comunei Topliceni — Panturu Viorel;
e) Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului local pe anul 2023

Initżator — Primarul comunei Topliceni — Panturu Viorel;

f) Probleme diverse
Supus votului, proiectul ordinii de zi este aprobat in unanimitate de voturi

I.La primul punct al ordinii de zi, dl. primar prezinta proiectul de hotarare privind
constatarea incetarii calitatii de membru asociat al Asociatiei de Dezvoltare
Intercomunitara a Transportului Public din Ramnicu Sarat- ATRAS a comunei
Racovita. judetul Braila .

Supus vozului, proiectul de hotarare este aprobat in unanimitate de voturi .

2.La punctul doi al ordinii de zi, dl. primar prezinta proiectul de hota:are privind desemnarea
a doi reprezentati ai Consiliului Local Topliceni in Consiliul de Administratie al Scolii

cu Personalitate Juridica Topliceni.



Dra. Alexandru Bianca-Adriana — precizeaza ca din mai multe motive nu ar fi mai
vrut sa faca parte din Consiliul de Administratiei al scolii, iar motivul principal este acela
ca dl. director nu este un bun adminstrator si nu s-a implicat in relvarea problemelor
aduse Ia cunostinta in sedintele de consiliu local si in sedintele consiliului de
administratie .

Supus votului, proiectul de hotarare este aprobat in unanimitate de voturi .

3.La punctul trei al ordinii de zi, dl. primar prezinta proiectul de hotarare aprobarea
proiectului tehnic, a indicatorilor tehnico — economici si documentatiei aferenta pentru
obiectivul de investitii ” Modernizare drumuri locale in comuna Topliceni, Judetul
Buzau ”

Dra. Alexandru Bianca-Adriana — puncteaza faptul ca nu este de acord cu asfaltarea

fundaturii catre Sima Toma, intrucat nu se justifica o investitie atat de mare si nu este
corecta fata de alte zone similare. Precizeaza ca este de acord cu proiectul de asfaltare in
general.

DI. Raduta Aurel — intreaba daca santurile vor fi betonate in acest proiect .

DI. Primar — raspunde ca vor fi executate santuri numai daca va fi cazul, acolo unde
amplasamentul permite .

Dra. Alexandru Bianca-Adriana — sesizeaza ca este o surpriza neplacuta neasfaltarea
strazii Muncii , fiind exact langa sediul primariei si deservind mai multe societati
comerciale care aduc un venit considerabilbugetului local .

DI. Preda Marius-Aurelian- considera ca Ia acest moment sunt destule strazi

neasfaltate unde locuiesc cetateni si nu societati comerciale.
Supus votului, proiectul de hotarare este aprobat in unanimitate de voturi .

4.La punctul patru al ordinii de zi, dl. primar prezinta proiectul de hotarare privind alegerea
presedintelui de sedinta pentru perioada 01.10.2023 - 31.12.2023.

5.

6.
7.

Este propus ca si presedinate de sedinta dl. Oancea Costel.

Supusa votului, propunerea este aprobata in unanimitate de voturi .

La punctul conci al ordinii de zi, dl. primar prezinta proiectul de hotarare privind
rectificarea bugetului local pe anul 2023
Supus votului, proiectul de hotarare este aprobat in unanimitate de voturi .

Probleme diverse :

Grosu Gheorghe — solicita mai multa implicare din partea personalului primariei in

accesarea fondurilor europene. Este nemultumit de faptul ca nu se realizeaza si in comuna
noastra mai multe proiecte europene , asa cum vede Ia alte localitati .

DI. Primar — precizeaza ca sunt aprobate deja 2 proiecte, iar pentru accesarea altora trebuie
indeplinite mai multe conditii pentru a intruni un anumit punctaj
DI. Stan Constantin — aduce Ia cunostinta faptul ca drumul de Ia dispensarul Babeni
necesita reabilitate.
DI. Preda Marius-Aurelian- raspunde ca drumul va fi refacut .

DI. Oancea Costel - a sesizat faptul ca cetatenii au inceput sa depoziteze gunoi menajer
printre vii .

DI. Raduta Aurel — intreaba care este stadiul lucrarii de alimentare cu apa in satul
Dedulesti. Daca au fost predate lucrarile de catre lichidatorul judiciar.
DI. Primar — raspunde ca inca nu au fost predate, insa o sa transmita inca o data adresa de
solicitare.
DI. Nitescu Romeo — aduce Ia cunostinta ca cca 3-4 lampi din pct Roiu nu functioneaza.

Drept pentru care s- incheiat prezentul proces-verbal

PRESEDIN
OAN E

SEDINTA ,

OSTEL
INTOCMIT,

SECRETAR GENERAL,
NOAFąES ELENA



PROCES-VERBAL

IficEeiat astazi 14.09.2023 , in sedinta ordinara a Consiliului Local al comunei Topliceni,
judetul Buzau, care are loc in localul Primariei Topliceni, Ia care participa un numar de 12
consilieri din totalul de 13 alesi.

A lipsit nemotivat dl. Manolache Ionut .

Convocarea consilierilor Ia sedinta s-a facut prin adresa nr. 5069/08.09.2023 .

La setlinta, mai participa de drept dl. Panturu Viorel- Primarul comunei Topliceni si dna.
Dumitru Ta--iana-Sofia — consilier juric

Presedinte de sedinta este dra. Alexandru Bianca-Adriana , aleasa in sedinta 22.06.2023 .

Dna. Dumitru Tatiana-Sofia supune spre aprobare procesul-verbal incheiat in sedinta
Consiliului Local din data de 31.08.2023

Supus votului, procesul-verbal este adoptat in unanimitate de voturi

In ccr-tinuare, D-I Primar propune urmatorul proiect al ordinii de zi :

a) Proiect de hotarare privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici si a Devizului
Geneal afferent obiectivului de investitii ”Modernizare drumuri de interes local in

comuna Topliceni, judetul Buzau ”

Initiator — Primarul comunei Topliceni — Panturu Viorel;

b) Probleme diverse

Supus votului, proiectul ordinii de zi este aprobat in unanimitate de voturi
a) IELa primul punct al ordinii de zi, dl. primar prezinta proiectul de hotarare privind

aprobarea indicatorilor tehnico-economici si a Devizului Geneal afferent obiectivulu--
de investitii "Modernizare drumuri de interes local in comuna Topliceni, judetul Buzau

Supus votului, proiectul de hotarare este aprobat in unanimitate de voturi .

2. Probleme diverse :
DI. Oancea Costel — propune infiintarea unei treceri de pietoni catre parculetul din satul

Raducesti s-- solicita montarea unei lampi in zona ferma Raducesti.
DI. Primar — se va transmite adresa catre Consiliul Judetean Ikntru *infiintarea trecerii de

pietoni.
DI. Agheana Marian — intreaba cand va fi curatat santul din statie Dedulesti . De

asemenea IT-ultumeste dlui viceprimar pentru lampa nouamontata .

DI. Primar — raspunde ca saptamana viitoare va fi curatat .

DI Raduta Aurel anunta ca si santul din statie Raducesti si pana Ia Calin Costel este
colmatat si daca nu va fi curatat o va face dumnealui, insa va bascula aluviunile in dreptul
proorietatii dlui primar si a dlui. Viceprimar.

DI. Primar promite ca problema va fi rezolvata in cel mai scurt timp.
Dra. Alexandru Bianca-Adriana- intreaba daca se va mai reabilitaparcul de Ia Topliceni.
DI. Pr=mar raspunde ca da.

Drepz pentru care s-a incheiat prezentul proces-verbal

PRESEDINTE DE SEDINTA ,

ALEXANDRU BIANCA-ADRIANA
IXTC•CMIT,

SECRETAR G ERAL,
NOA?TES LENA


